
PROTOKÓŁ Nr XXIV/17
z XXIV posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 10 lipca 2017 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Urzędzie Gminy Mielnik o godz. 900, zakończyła
się o godz. 1115

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcie  XXIV sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty:

1. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła wniosek Pana Wójta w
sprawie  rozszerzenia porządku obrad sesji.

Ustalony porządek obrad brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi

Siemiatyckiemu.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2017 pn.

Program szczepienia  profilaktycznego przeciwko grypie  osób po 60 roku życia  w
gminie Mielnik.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  statutu  Gminnej  Bibliotece  Publicznej  w
Mielniku.

10. Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  powiatu
siemiatyckiego z uwzględnieniem gminy Mielnik.

11. Samorząd  rolniczy  –  działania  na  rzecz  rozwiązywania  problemów  rolnictwa  na
terenie powiatu siemiatyckiego.

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
13. Wolne wnioski.
14. Zakończenie obrad.



2

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXIII sesji Rady Gminy jest wyłożony na
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami:

1) Wichura,  która  tydzień  temu  przeszła  nad  Gminą  Mielnik,  spowodowała  wiele
zniszczeń w mieniu. Wszystkie jednostki OSP brały udział w udrażnianiu dróg, aby
była ich przejezdność.  Pan Wójt poinformował, że w dniu następnym po wichurze
dokonał oględzin zniszczeń w gminie. Najbardziej ucierpiały Homoty, z kilku domów
zostały zerwane dachy, zniszczeniu uległy również budynki gospodarcze. W jednym
przypadku  wraz  z  dachem zniszczeniu  uległa  instalacja  solarna.  Jednostka  OSP z
Oksiutycz  wsparła  działania  porządkowe przy  Św. Górze Grabarce.  Przedsiębiorcy
Pan Lucjan Kożuchowski i Pan Marek Zieniuk do prac porządkowych na tym terenie
zaangażowali własny sprzęt, za co im Pan Wójt podziękował. W zaistniałej sytuacji
bardzo dobrze sprawdził się agregat prądotwórczy zakupiony przez GOKSiR. Warto
byłoby się pokusić o kupno jeszcze jednego agregatu, ponieważ agregat który jest w
posiadaniu ZGK jest sprawny technicznie, jednak jest już stary i ma wahania napięcia.
O tych zakupach będziemy myśleć przy tworzeniu budżetu na rok 2018. Pan Wójt
poinformował,  że  została  powołana  komisja  do  szacowania  szkód  po  wichurze,
komisja przedstawiła już protokół i wystąpiliśmy do Wojewody Podlaskiego o środki
na odszkodowania. Jeśli wojewoda nie znajdzie środków na ten cel, to uruchomimy
własne środki.

2) Jesteśmy bardzo zaangażowani w dokumentacji na przedszkole. Złożony jest wniosek
o pozwolenie na budowę, lada dzień będzie decyzja w tej sprawie. Jeździliśmy do
Mińska Mazowieckiego aby obejrzeć tam budowę podobnego przedszkola, jakie my
będziemy  budować.  Ponieważ  jest  ono  jeszcze  w  trakcie  budowy  można  było
zobaczyć  ściany,  docieplenie,  podłogi  itp.  Burmistrz  miasta  poinformował  nas,  że
gdyby miał budować kolejne przedszkole, to robiłby je w tej samej technologii.

3) Mimo różnych kłopotów, zewnętrznych i wewnętrznych – były to działania różnych
osób, naszych mieszkańców, nieobecnych na sali posiedzeń, złożyliśmy dokumenty do
II etapu projektu „ Zamek Jagiellonów w Mielniku i pałac Sapiehów w Wysokim –
świadkowie naszej wspólnej historii”. Ze strony białoruskiej były kłopoty ze środkami
na projekt, po interwencji Pana Wójta u ambasadora Białorusi, środki znalazły się. Pan
Wójt stwierdził, że chciałby położyć polbruk na ulicy Zamkowej, do samego dołu i
przedłużeniem ul. Białej podejść w kierunku ulicy Królewskiej, żeby połączyć to w
jeden deptak. Byłby jeden bulwar, oświecony stosownymi lampami, gdzie wieczorem
można byłoby wyjść na spacer.

4) Jest robiony polbruk na ulicy Królewskiej, w kierunku do Buga. W Sutnie ukończono
już polbruk na placu przy świetlicy,  utwardzono także parking na Starym Trakcie,
naprzeciw  kościoła.  Będą  prowadzone  negocjacje  w  sprawie  ułożenia  polbruku  w
Tokarach,  ponieważ  wieś  Tokary  cały  swój  fundusz  sołecki  przeznaczyła  na
utwardzenie  placu  wokół  budynku  poszkolnego.  Do  tej  sumy  dołożymy  środki  z
budżetu gminy.

5) Mamy duży problem z promem w Niemirowie. W gminie Konstantynów duża łacha
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na  Bugu  powoduje,  że  prom nie  kursuje.  W budżecie  przeznaczyliśmy  środki  na
dokumentację,  jesteśmy po rozmowach z projektantami,  na przyszły rok czeka nas
przeniesienie promu na nowe miejsce.

6) Jest już gotowy plac zabaw na Zagórzu w Mielniku. Mieszkańcy Zagórza sami dbają o
ten plac, koszą, porządkują. W przyszłym roku plac zostanie ogrodzony, w tym roku
zostanie utwardzony dojazd na plac. Dzisiaj otwarte zostaną oferty na zjazdy i drogi
na terenie Gminy Mielnik – zjazd w kierunku starego promu, zjazd przy placu zabaw,
ulica Widokowa, ulica Bugowa, droga przy cerkwi w Tokarach.

7) Warunki  pogodowe  sprawiły,  że  w  trakcie  Dni  Mielnika  nie  odbyły  się  zawody
sołeckie. Zawody te odbędą się w dniu 2 września br. w trakcie Biesiady Mielnickiej.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o jego pracy między
sesjami.
 

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Pawła Grzegorza Pury
1. Zwrócił  się  o  pomoc  w  usunięciu  szkód  spowodowanych  przez  wichurę.  W

Maćkowiczach drzewo opiera się o wiatę przystankową, właściciel działki nie jest w
stanie sam usunąć drzewa.

2. Przy drodze prowadzącej na kolonię w Maćkowiczach zostały powalone bardzo duże
drzewa,  wraz  z  systemem  korzeniowym.  Potworzyły  się  bardzo  duże  doły,  które
stanowią niebezpieczeństwo dla mieszkańców i dla zwierząt.

Pan Wójt odpowiedział, że sprawa jet mu znane, osobiście to widział, lecz nasi strażacy nie
mają  sprzętu  aby  to  usunąć.  Poprosimy  Państwową  Straż  Pożarną,  która  dysponuje
odpowiednim sprzętem, aby usunęła to drzewo. 
Jeśli chodzi o powalone drzewa przy drodze na kolonię w Maćkowiczach, to rzeczywiście są
tam doły przy samym asfalcie, ale droga nie jest położona w pasie drogowym. Dopóki nie
porozmawiamy  z  właścicielami  tych  drzew,  obszar  ten  zostanie  wygrodzony  taśmą
ostrzegawczą.  Jeśli  właścicielom będzie potrzebna pomoc,  to  jej  udzielimy poprzez prace
strażaków i pracowników ZGK.

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Zwrócił się o doprowadzenie do przejezdności drogi do Końskich Gór.

Pan  Wójt  odpowiedział,  żeby  uruchomić  strażaków  z  Oksiutycz  aby  usunęli  powalone
drzewa na drogach na swoim terenie. Wszystkie OSP powinny to zrobić, po wcześniejszym
zgłoszeniu tego do Pana Wójta.

Do punktu 6.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Siemiatyckiemu.
Poinformował,  że  w  Powiatowym Zarządzie  Dróg odbył  się  przetarg  na  wszystkie  drogi
powiatowe, które w tym roku mają być remontowane. Dotyczył on również drogi Wilanowo-
Tokary. Przetarg był znacznie wyższy niż zaplanowana przez nas w budżecie kwota. Na drogę
tę planowaliśmy 700 tys.zł a w przetargu wyszła kwota 848 tys.zł. W związku z tym dyrektor
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PZD unieważnił  ten  przetarg.  Nowy przetarg  wczoraj  został  rozstrzygnięty  na  sumę  o  4
tysiące mniej  jak w pierwszym przetargu. W związku z tym kwota dofinansowania ulega
zmianie  i  wynosi  obecnie  59299zł.  Droga  zostanie  wykonana  w  terminie  do  końca
października br.
Pan Wójt zawnioskował o przyjęcie tej uchwały.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  04  lipca  2017r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIV/143/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

(w zał. na str.............prot.)

W  imieniu  mieszkańców  wsi  Wilanowo  i  Tokary  Pan  Wójt  podziękował  radnym  za
jednomyślność w podjęciu uchwały.

Do punktu 7.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017. Po
zmianach dochody budżetu wynoszą 19264023 zł., wydatki ogółem 22211283 zł. 

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  04  lipca  2017r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych  ,  podjęła  uchwałę  nr
XXIV/144/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 8.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki
zdrowotnej na rok 2017 pn. „Program szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po
60 roku życia w gminie Mielnik”.
Poinformował, że program profilaktycznego szczepienia przeciw grypie gmina realizuje od
2009  roku.  Dotychczas  zostało  zaszczepionych  561  osób,  w  ubiegłym  roku  program
zmodyfikowano  wprowadzając  zmianę  kategorii  wiekowej,  obniżając  granicę  do  60  lat.
Uchwałę  podejmujemy  wcześniej  po  to,  aby  mieć  czas  na  przeprowadzenie  wszelkich
procedur związanych z wyłonieniem podmiotu, który wykona szczepienia. Środki finansowe
przeznaczone na realizacje tego projektu są zarezerwowane w budżecie gminy. Gdyby się
okazało  że  jest  ich  za  mało,  to  Wójt  wystąpi  do  rady  o  ich  zwiększenie.  W tym  roku
planujemy zaszczepić 120 osób.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  04  lipca  2017r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2017
pn. „Program szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 60 roku życia w gminie
Mielnik”.
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Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych  ,  podjęła  uchwałę  nr
XXIV/145/17 w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2017 pn. „Program
szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 60 roku życia w gminie Mielnik”.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 9.

Pani Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku przedstawiła projekt uchwały w
sprawie nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Mielniku.
Poinformowała,  że  dotychczasowy Statut  Biblioteki  obowiązuje  od  2002r.  Upływ czasu  i
zmieniające się przepisy prawa spowodowały, że część regulacji zawarta w statucie jest już
nieaktualna.  Dla  przejrzystości  dokumentu  proponuje się  zamiast  przyjmowania zmian do
istniejącego statutu, przyjęcie nowego. Zakres zmian w stosunku do obowiązującego statutu
obejmuje :

1) przeredagowanie zapisów dotyczących celów i zadań biblioteki,
2) przeredagowanie  zapisów  odnośnie  sprawozdań  finansowych  i  merytorycznych  z

działalności biblioteki.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  04  lipca  2017r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w
Mielniku.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych  ,  podjęła  uchwałę  nr
XXIV/145/17 w sprawie nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Mielniku.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 10.

Pan Mikołaj Okopiuk Komendant Placówki SG w Mielniku.
Mieszkańcy  Gminy  Mielnik  dobrze  postrzegają  i  oceniają  funkcjonariuszy  SG.  Straż
graniczna w trakcie patroli sprawdza obiekty użyteczności publicznej,  teren wokół szkoły,
domki  campingowe,  reaguje  na  bieżąco  na  różne  sygnały  mieszkańców  np.  na  temat
podejrzanych, obcych osób poruszających się po danej miejscowości.

Pan Maciej Wesołowski Komendant Powiatowy Policji w Siemiatyczach
O bezpieczeństwo mieszkańców na terenie Gminy Mielnik dba Posterunek Policji w Nurcu
Stacji,  który  dba  o  bezpieczeństwo  trzech  gmin  –  Milejczyc,  Nurca  i  Mielnika.  Gminą
Mielnik  opiekuje  się  młodszy  aspirant  Tomasz  Prochowicz.  W  roku  bieżącym  Pan
Prochowicz  wygrał  plebiscyt  organizowany  przez  Gazetę  Współczesną  na  najlepszego
dzielnicowego woj.podlaskiego uzyskując 2686 głosów, drugie miejsce w tym plebiscycie
zajął dzielnicowy z  posterunku policji Dziadkowic.
Pan Komendant stwierdził, że jest dumny, że ma takich policjantów.
W 2016r. na terenie Gminy Mielnik odnotowano 19 postępowań przygotowawczych, sprawy
dotyczyły  kierowania  pojazdami  w stanie  nietrzeźwości,  nie  stosowanie  się  do  wcześniej
orzeczonego wyrokiem sądu zakazu kierowania takimi pojazdami, oraz przestępstwa wobec
rodziny tzw. znęcania się. Przestępstw znęcania się na terenie gminy Mielnik, w porównaniu
do innych gmin, jest całkiem sporo.
W  roku  ubiegłym  przeprowadzono  również  na  terenie  Gminy  Mielnik  25  postępować
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sprawdzających, stwierdzono 21 wykroczeń -  1 kradzież (w Archelanie),  kilka wykroczeń
dotyczyło nieuzasadnionego wezwania policjantów na interwencję, pozostałe były związane z
kierowaniem pojazdem po użyciu alkoholu. 
W 2016 r. w gminie prowadzono 6 procedur Niebieskich Kart, w roku bieżącym jest już 10
takich procedur. Skierowano dwa wnioski o przymusowe leczenie odwykowe mieszkańców
gminy, policja brała udział w zabezpieczeniu wszystkich imprez na terenie gminy.
Od 1 lipca 2016r działa Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa, można z tego narzędzia
korzystać. Od ubiegłym roku w rejonie działania Posterunku Policji w Nurcu odnotowano 22
zgłoszenia,  z czego 7 jest potwierdzonych a 15 nie. Te potwierdzone dotyczą spożywania
alkoholu  w  miejscach  zabronionych  oraz  przekroczenia  prędkości.  Jeśli  takie  zagrożenie
zostanie na mapę naniesione, to policjanci muszą je zweryfikować, czy jest uzasadniane lub
nie.
W roku ubiegłym policja poniosła na teren Gminy Mielnik wydatki na zabezpieczanie imprez
masowych w kwocie 6845 zł. Rada Gminy przekazała Komendzie Powiatowej policji kwotę 5
tys.zł.  na  zabezpieczenie dodatkowych służb ponadnormatywnych,  3  tys.zł  przekazano na
zakup  flar  ostrzegawczych,  7  tys.192  zł.  na  dofinansowanie  zakupu  dwóch  pojazdów
służbowych policji.
Pan  komendant  zachęcał  do  korzystania  z  aplikacji  internetowej  „Moja  komenda”,  która
umożliwia odnalezienie dzielnicowego, który opiekuje się naszym rejonem zamieszkania oraz
do  rozpropagowania  informacji  o  możliwości  pracy  w policji.  Poinformował  również,  że
trwają działania mające na celu reaktywowania posterunku policji w Mielniku.
W  w  związku  z  ASF  zwrócił  się  z  apelem  o  przestrzeganie  przez  rolników  zasad
bioasekuracji. 

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że komendanci obu służb – policji i straży granicznej są częstymi gośćmi w naszej
gminie,  częste  są  również  osobiste  kontakty  z  Wójtem.  Obie  służby  działają  sprawnie,
odbywają  się  wspólne  patrole  policji  i  straży  granicznej.  W najbliższym czasie  Pan Wójt
będzie rozmawiał z Panem ministrem Zielińskim w sprawie utworzenia posterunku policji w
Mielniku. 
Podziękował komendantom za dotychczasową współpracę,  z  okazji  święta  policji  na ręce
Pana komendanta złożył życzenia wszystkim funkcjonariuszom policji.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o stanie bezpieczeństwa i porządku
publicznego na terenie powiatu siemiatyckiego z uwzględnieniem gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

/po przerwie/

Do punktu 11.

Pan  Grzegorz  Leszczyński  –  Prezes  Podlaskiej  Izby  Rolniczej przedstawił  informację
dotyczącą samorządu rolniczego i działań na rzecz rozwiązywania problemów rolnictwa na
terenie powiatu siemiatyckiego.
Pan  Prezes  przedstawił  historię  powołania  Izb  Rolniczych,  funkcjonowały  one  już  przed
wojną,  reaktywowano je  w 1996  roku.  Głównym zadaniem Izb  jest   opiniowanie  ustaw,
rozporządzeń i wszelkich innych aktów prawnych związanych z rolnictwem. Budżet Izb jest
bardzo skromny, szczególnie dotyczy to Podlaskiej Izby Rolniczej. Ostatnio zajmowano się
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materiałem siewnym, paliwem, prawem wodnym , ASF.
Pan Prezes odpowiadał na pytania radnych dotyczące obrotu ziemią, zakazu uboju świń w
sferze zapowietrzonej, odstrzałem dzików.

Do punktu 12.

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania Pan Wójt udzielił w punkcie 5 porządku obrad.

Do punktu 13.

Pan Franciszek Hruświcki – sołtys sołectwa Tokary
1) zgłosił potrzebę naprawy drogi w Osiennikach – trzeba na przepuście nawieźć żwiru i

podsypać ziemią.
2) odkrzaczyć drogę koło Leokadii Zalewskiej,
3) wykosić trawę kolo przystanku przy szkole.

Pan Wójt odpowiedział, że zostanie to przekazane do ZGK. Problem związany z koszeniem
w Tokarach   trzeba  rozwiązać  globalnie,  może  z  funduszu  sołeckiego  zakupić  sprzęt  do
koszenia. 

Pan Tomasz Pykało – sołtys sołectwa Homoty
Trzeba uprzątnąć teren po burzy na placu zabaw w Homotach, bawią się tam dzieci i jak
najszybciej  uprzątnąć  leżący  tam eternit.  Drugą  ważną  sprawą  jest  uprzątnięcie  leżącego
drzewa przy przystanku, które leży już dłuższy czas i gnije.

Pan Wójt odpowiedział, że drzewo przy przystanku zostanie uprzątnięte. Jeśli chodzi o plac
zabaw,  to  altanka  jest  ubezpieczona  i  czekamy  na  szacunek  firmy  ubezpieczeniowej.  Po
oszacowaniu strat, teren zostanie uporządkowany. Pan Wójt przypomniał, że dzieci do lat 7
nie mogą bez opiekunów bawić się na placu zabaw i wychodzić samodzielnie poza teren
posesji.
W kwestii zatarasowanych dróg gminnych przez spadłe po burzy drzewa należy zgłaszać się
do gminy, będzie uruchamiana straż pożarna i zakład komunalny aby je oczyścić.

Pan Jerzy Weremjewicz zgłosił potrzebę poszerzenia drogi koło jeziora w Osłowie, droga
jest wygrodzona przez mieszkańców i nie ma jak przejechać zgrabiarką. Droga była dwa razy
wyznaczana przez geodetów i za każdym razem w inny sposób. 

Pan Tomasz Pykało i Pani Lidia Zieniuk zwrócili się o naprawę tablic ogłoszeniowych w
Homotach i Pawłowiczach.

Pan Lucjan Kożuchowski
Zapytał  o  sprawę  likwidacji  przejazdu  kolejowego  w Pawłowiczach,  w  stronę  Boratyńca
Lackiego i prowadzenia budowy w obszarze Natura 2000. Brak możliwości rozbudowy na
tym obszarze blokuje rozwój położonych tam miejscowości.

Pan Wójt Gminy
Sprawa  zabudowy  w  obszarze  Natura  2000  uniemożliwia  nam  uchwalenie  planu
zagospodarowania  przestrzennego  w  gminie.  Regionalna  Dyrekcja  Ochrony  Środowiska
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uważa,  że za dużo żądamy i  zaproponuje nam swoje rozwiązania.  Dopóki  nie  będzie ich
propozycji, to nic nie  można w tej sprawie zrobić.

Pan Tomasz Gorochowicz udzielił  informacji  na  temat  likwidacji  przejazdu kolejowego.
Stwierdził,  że jest  to temat ogólnopolski. Przejazd w Pawlowiczach jest zlokalizowany na
drogach nie zaliczonych do kategorii dróg publicznych, czyli na drodze wewnętrznej. Sam
przejazd  fizycznie  jest  zlokalizowany  na  terenie  Gminy  Siemiatycze,  natomiast  drogi
dochodzące do tego przejazdu należą do Gminy Mielnik. Kolej poinformowała, że będzie ten
przejazd  likwidować,  chyba że  znajdzie  się  podmiot  czy osoba która  weźmie przejazd w
dzierżawę. Wyznaczono za dzierżawę opłatę w wysokości 100 zł. miesięcznie. Jeśli PKP ten
przejazd zlikwiduje, to jego odbudowa nie będzie wchodziła w grę. Trzeba będzie rozmawiać
z PKP i być może wziąć na barki gminy jego utrzymanie. Nie jest to dobre rozwiązanie, bo
utrzymanie przejazdu będzie w 100 % należało do tego, kto podpisze z PKP umowę.

Pan Wójt Gminy stwierdził, że nie zamierza nawet złotówki dopłacać do kolei. Państwowa
kolej  przecina naszą drogę i jeszcze każe sobie za to płacić. Po przejęciu takiego przejazdu
może się okazać, że ze względów bezpieczeństwa trzeba ustawić szlaban po obu stronach
torów i zatrudnić dróżnika. Kto poniesie odpowiedzialność jeśli na takim przejeździe dojdzie
do wypadku?

Pan Grzegorz Leszczyński – Prezes Podlaskiej Izby Rolniczej
Zapewnił, że skoro przejazd znajduje się na drodze stanowiącej dojazd do pól, Podlaska Izba
Rolnicza wystosuje w tej sprawie pismo do PKP.

Do punktu 14.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXIV sesji  Rady Gminy Pan Przewodniczący
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

                                    Krzysztof Nikitorowicz


